
 

  

Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde - Christianshavns skole 

Mødeleder: LFN 

Referent: GT 

Dato: 13.12.23 

Varighed: 17.10 - 19.40 

 

Indkaldt:  

Line Friberg Nielsen LN, Sander Nielsen SN, Marie 

Louise Stochholm MS, Mia Nyberg Godiksen MG, Laura 

Friberg Nielsen LFN, Michala Holm Faber MF, Lars 

Laugaard Andersen LA, Viola Bernhard VB, Sofus 

Friberg Nielsen SN, William Ville WV, Clara 

Abrahamsen CLA, Nick Bruhn-Petersen NB, Magnus 

Wiik MAW, Gitte Tonn GT, Anders Boesen, AB 

 

 

Fraværende:  

Afbud fra: Sander, Vile, Line, Viola og Sofus 

Uden afbud:  

 

Dagsordenspunkt:  Uddybning:  Ansv 

1. Godkendelse af 

dagsorden og ref fra 

sidste møde 

 

Referat er godkendt fra sidst 

 

Opfølgning fra sidst: Survey - Oplæg Imran Rashid 

Endeligt ref fra SUS 230623 se bilag 1 – 1 

 

Laura er i gang – der skulle undersøges hvilke surveys der 

overhovedet kunne bruges. Microsoft forms kan anvendes. 

 

Frikvartersarbejdet er skudt til næste gang. - 6. kl projekt 

kan komme på. 

LFN 

2. Meddelelser 

    2.1 Formand/kvinde 

    2.2 Skoleledelse 

    2.3 KKFO 

    2.4 Elevråd 

    2.5 Personale 

2.1 Input fra SB til julebrev – SB laver eget julebrev 

 

Samarbejde mellem skole og forældre - Et survey i forms – 

Indholdet er lavet og alle nikker 

 

2.2  

0.kl intromøde - mange positive tilbagemeldinger. 

Klassekvotienten bliver 26 for kommende 0.kl 

Børnetopmøde med rettighedsrådet -  

Forsøgsprøver i tysk 23/24 og 24/25 - den mundtlige prøve i 

tysk bliver en gruppeeksamen. 

Klar til prøve 2023 - prøveforberedende forløb i dansk og 

matematik – Vi har fået tildelt 2 forløb i alt. 

Julebrev fra skolen – eventuelle input 

 

 

2.3 

Nyt forældreråd med tre nye forældre - Magnus har lavet 

nyhedsbrev med billeder af det nye råd. Magnus tænker det 

bliver rigtig godt. 

Forældrerådet har kigget en del på trafik. Det går rigtig godt 

for 2. klasserne med at gå selv. (vi smugkigger) 

LFN 

 

 

 

 

 

AB/GT 

 

 

 

 

 

 

 

MAW 

 

VB/SN 

 

 

NB/CLA 

3.  Godkendelse af 

ferieplan 

Bilag 3.1 - se forslag 

Vi holder fast i den udmeldte plan. Der er ikke rigtig noget 

at rykke rundt på. 

 

AB 
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4. Økonomi 

 

Besparelse på 40 mill ekstra fordelt på 30 mill på 

normalområdet og 10 mill på specialområdet - hvordan 

vides endnu ikke. 

Budget foreligger ikke med nok detaljer til at sige hvilken 

betydning ovenstående besparelse vil få eller ikke få. 

 

Efter en kort orientering i materialet – Ser det ud til et 

nogenlunde at balancere, men vi kan ikke se hvor stor en 

betydning det får endnu. Der mangler en del informationer 

endnu -  

Der er meldt en rengøringsbesparelse ud – det kan ses som 

en kvalitetsforringelse – der vaskes gulve færre gange om 

ugen. 

Vi ved endnu ikke hvor besparelserne skal ske. 

AB 

5.  

Endelig godkendelse 

af ref SUS 

Se bilag 5 – 1 

Referatet er godkendt 

 

(næste SUS er datofastlagt til d. juni 24) 

LFN 

6. Digital læseplan for 

skoler 

Orientering om det indledende arbejde 

Se bilag 6 – 1 og 6 – 2 

 

Fra SSP- samarbejdet i vores bydel. Alle skoler er optaget af 

dette tema. En mindre arbejdsgruppe er i gang med en 

digital læseplan. 

Anders uddyber om arbejdet – Vi vil gerne have både 

undervisning for børn og forældre 

At det munder ud i forældrekontrakter på 3., 5. og 7. årgang 

Input: 

Opmærksomhed på hvad det gør at vi ringer til forældre, 

hvis de ikke har tilmeldt sig til forældremøder 

Rapporter om hvordan telefoner kan bruges – Lars kan 

levere 

Klubbens rolle – slut 3. kl at vælge klubben til  - har 

betydning for fællesskabet 

Kontrakten – det svære i at lave en kontrakt – hvis der er 

stor uenighed i forældregruppen? Hvad så? Hvordan griber 

vi det an som lærere? Er det tydeligt at der skal indgås en 

kontrakt. 

Samarbejdet med klubben – hvordan er vi fælles om de 

regler ift. Mobil?  

Det vil være en ledelsesopgave at lave et set-up ift. 

Kontrakten.  

Huske en tidlig italesættelse af kontrakten og arbejdet ed 

digital dannelse 

AB 
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Skønt hvis det virkelig bliver hele Indre By som går 

sammen. 

Godt at det er en ledelsesramme – og at det bliver 

systematiseret. - Hvis der er stor uenighed – hvad gør vi så? 

- At uenigheden er rammesat. 

Opmærksomheden omkring Ny Klassedannelse får 

betydning for planen på Christianshavns skole 

For lærerne vil det være en kæmpe hjælp at kunne henvise 

til kontrakten. 

Kontrakten kan også være et redskab til Den svære samtale, 

når vi skal have den ved konflikter 

Det forebyggende perspektiv er vigtigt at holde sig for øje.  

 

 

7. Henvendelse fra 

forældre 

 

Ingen  Alle 

 


